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Zápis z 13.  zasedání Zastupitelstva obce Těchlovice, 

konaného dne 29. září  2016 od 17:00 hodin v místní knihovně. 

   Zasedání Zastupitelstva obce Těchlovice bylo zahájeno v 17:00 hod. starostkou obce Jaroslavou 
Hýlovou. 

 
Přítomni zastupitelé:  Jaroslava Hýlová, Jiří Hýl,  Martin Cvejn, Mgr. Květoslav Kolařík, Vlasta Krebsová.  
Nepřítomni a omluveni: ing. Radka Čepelová, ing. Michal Macháček.  

 
   Starostka obce konstatovala, že ze sedmičlenného zastupitelstva je přítomno pět členů, takže 
zastupitelstvo je usnášeníschopné. Pozvánka byla zveřejněna jak na elektronické úřední desce, tak na 
úřední desce obce od 21.9.2016, zastupitelům byla předána v termínu delším, než sedm dní před 
konaným zasedáním. Dále uvedla, že zápis z 12. zasedání ZO je bez připomínek a je považován za 
schválený. 

 
 

  Program:  / návrh / 
 

         1. Zahájení 
         2. Schválení programu 
         3. Schválení ověřovatelů zápisu 
         4. Určení zapisovatele zápisu 
         5. Schválení rozpočtové změny č. 6 / 2016     
         6. Schválení hospodaření obce včetně stavů na BÚ a ČNB za období 01-08 / 2016 
         7. Schválení smlouvy ČEZ 
         8. Schválení žádosti o souhlasu zřizovatele s realizací projektu MŠ 
         9. Různé 
       10. Diskuze 
       11. Závěr 
 
 

2.Schválení programu  

Usnesení č. 1/09/2016  
Zastupitelstvo obce schválilo program zasedání. 
 
Výsledek hlasování: 

Pro: 5; Proti: 0; Zdržel se: 0 

 

 

3.Schválení ověřovatelů zápisu 

Starostka navrhla za ověřovatele zápisu pana Martina Cvejna a paní Vlastu Krebsovou. 
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Usnesení č. 2/09/2016 
Zastupitelstvo obce schválilo ověřovatele zápisu pana Martina Cvejna a paní Vlastu Krebsovou. 
 
Výsledek hlasování: 

Pro: 5; Proti: 0; Zdržel se: 0 

 

 

4.Určení zapisovatele zápisu: 

Starostka určila zapisovatelem zápisu pana Jiřího Hýla. 

 
 

5.Schválení rozpočtové změny č. 6 / 2016 
Starostka předložila přítomným návrh rozpočtové změny, který je přílohou zápisu. 

 
 
Usnesení č. 3/09/2016 
Zastupitelstvo obce schválilo rozpočtovou změnu č. 6/2016. 
 
Výsledek hlasování: 

Pro: 5; Proti: 0; Zdržel se: 0 

 
 
6.Schválení hospodaření obce včetně stavů na BÚ a ČNB za období 01-08 / 2016. 

        Příjmy:  5 535 192,00  Kč – tj. plnění plánovaného rozpočtu na  82,63 % 
Výdaje:  5 555 192,00  Kč – tj. plnění plánovaného rozpočtu na  49,88 % 
Stav na běžném účtu:  4 893 041,55 Kč 
Stav na účtu ČNB :           465 879,43 Kč 
Stav úvěrového účtu: - 4 735 972,96 Kč 

 
 
Usnesení č. 4/09/2016  
Zastupitelstvo obce schválilo hospodaření obce za období 01-09/2016 včetně stavu na BÚ 4 893 041,55 
Kč, na účtu ČNB  465 879,43 Kč, na úvěrovém účtu - 4 735 972,96 Kč.  Příjmy činily 5 535 192,00  Kč 
plnění plánovaného rozpočtu na 82,63 %. Výdaje činily 5 555 192,00 Kč plnění na 49,88 % v porovnání 
s rozpočtem. Hospodaření je součástí zápisu. 
 

Výsledek hlasování: 

Pro: 5; Proti: 0; Zdržel se: 0 

 
 
7. Schválení smlouvy ČEZ  

       Starostka přítomné seznámila s tím, že zjistila, že ČEZ nabízí pro podnikatele a obce možnost snížení  
       platby za VT a NT a z tohoto důvodu se rozhodla pro změnu stávající smlouvy za novou, výhodnější pro  
       obec. 
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Usnesení č. 5/09/2016  
Zastupitelstvo obce schválilo smlouvu „ O sdružených službách elektrické energie na období od 
12.9.2016 do 31.12.2017“ se zpětnou platností od 5.9.2016. 
 

Výsledek hlasování: 

Pro: 5; Proti: 0; Zdržel se: 0 

 
 
8. Schválení žádosti o souhlasu zřizovatele s realizací projektu MŠ 
Jedná se o schválení dotace „Spokojená školka“, která se týká zaměstnání školní asistentky na dobu dvou  
let. 

 

 
Usnesení č. 6/09/2016  
Zastupitelstvo obce schválilo  souhlas zřizovatele s realizací projektu „Spokojená školka“ pro MŠ na 
období od 1.9.2016 do 31.8.2018 včetně potvrzení obce o bankovním účtu. 
 

Výsledek hlasování: 

Pro: 5; Proti: 0; Zdržel se: 0 

 
 

9.Různé 
      Starostka odpověděla na dotaz pana Stanislava Stránského z minulého zasedání ohledně opravy  
      odvodňovacího kanálu přes silnici.  Závada opravena 13.9.2016. 
 
 

10.Diskuse 
        Pan Květoslav Kolařík vznesl dotaz ohledně tenisového kurtu, zda by nebylo možné z kurtu vybudovat  
        víceúčelové hřiště.  
        Starostka odpověděla, že můžeme dát návrh na neinvestiční akci v roce 2017. 
 
         

24.Závěr 
        Zasedání zastupitelstva obce bylo v 17:23 hod. ukončeno. 
 
 
 
 

Zapsal:      ….………………………………. 
 

Ověřil:       .….……………………………… 
 

Ověřil:      .…………………………………… 
 
                                                                                                                                          -------------------------------------------- 
                                                                                                                                                                Starostka  obce 


